



**Dr. Carmen Gill** is a professor in the Department of Sociology at the University of New Brunswick. She works in partnership with police agencies across Canada. Ms. Gill's research focuses on police intervention in domestic violence, spousal homicide and the treatment of victims and accused by the justice system. Carmen Gill is currently leading a research project entitled: Coercive Control, Risk Assessment and Evidence of Intimate Partner Violence: Police Intervention, in partnership with police agencies.

**Carmen Gill** est professeure au Département de sociologie de l'Université du Nouveau-Brunswick. Elle travaille en partenariat avec des services de police partout au Canada. Ses recherches portent sur l'intervention policière en situation de violence familiale, l'homicide conjugal et la prise en charge des victimes et des accusés par la justice. Carmen Gill dirige actuellement un projet de recherche intitulé « Contrôle coercitif, évaluation des risques et indices matériels en matière de violence conjugale : intervention policière », mené en partenariat avec les services de police.